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Aan: College van Burgemeester en Wethouders van de Gemeente Bunnik 
Singelpark 1 
3984 NC Odijk 
secretariaat@bunnik.nl 
 
 

 

Bunnik, 22 april 2022 

 

Geacht College,  
 
Met deze brief nemen wij als bewoners van de wijk Kromme Rijn het initiatief u te benaderen met 
onze zorg over de geluidsoverlast in onze wijk. 
 
Als bewoners van de zuidwestrand van de wijk Kromme Rijn zijn wij, zoals bekend, volop 
blootgesteld aan veel geluid. De accumulerende geluidsbronnen zijn de rijksweg A12, de 
hooggelegen aansluiting van de N421 vanuit Houten op de A12, de provinciale weg N411, het spoor 
Utrecht-Arnhem en de Baan van Fectio met tunnel. Het totaal van geluid stort zich extra sterk over 
onze de wijk door de overwegend zuidwestelijke wind (zie figuur met toelichting).  
 
Het hoge geluidsniveau veroorzaakt aanzienlijke overlast. Het is regelmatig zo ernstig dat het voor 
veel bewoners niet meer aangenaam is om buiten te zitten, en niet mogelijk om met de ramen open 
te slapen. Diverse bewoners hebben extra geluidsisolatie aangebracht, en een enkeling heeft zelfs 
spijt een huis gekocht te hebben in deze buurt. Dit alles gaat direct ten koste van het woongenot in 
de buurt en schaadt indirect de gezondheid van bewoners.  
 
Dat wij, ondanks het jarenlange bestaan van dit probleem, nu het College benaderen, wordt 
ingegeven door het bericht dat het College Bunnik ontkent dat de geluidsnormen van de A12 
overschreden worden (’t Groentje – Bunniks Nieuws, 22 maart 2022). Wij zijn ons ervan bewust dat 
de gemeente te maken heeft met RWS-rekenmodellen, normen, RIVM-metingen, bijstelling van 
normen etc., maar verwachten van onze Gemeente dat zij samen met de burgers opkomen voor een 
goed woonklimaat.  
 
Met deze brief maken wij onze zorg kenbaar dat de geluidsoverlast voor de burgers kennelijk niet 
belangrijk genoeg wordt gevonden door het College om actief met RWS te komen tot 
geluidsreductie. Daarom vragen wij aan de gemeente Bunnik vast te stellen dat het zuidwesten van 
de dorpskern Bunnik kampt met geluidsoverlast en om met urgentie het doel te stellen de 
geluidsdruk te verminderen.  
 
Wij verzoeken om een gesprek met de betreffende wethouder over de wijze waarop het College dit 
probleem denkt aan te pakken. Vanzelfsprekend zijn wij bereid om zo mogelijk bij te dragen aan 
oplossingen in samenwerking met de gemeente.  
 
Wij weten dat de Wijkvereniging Kromme Rijn ook aandacht vraagt voor de geluidshinder. Echter, 
wij zijn voldoende bezorgd om toch dit gesprek aan te vragen. Wij hebben met leden van het 
bestuur van de Wijkvereniging contact gehad over ons initiatief voor brief en gesprek.  
 
Deze brief is ondertekend door enkele buurtbewoners in de directe omgeving die hebben 
meegedacht over dit onderwerp. Zij ontvangen een kopie van deze brief.  
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Bij voorbaat dank voor uw aandacht en reactie. 

Met vriendelijke groet, getekend, 

 
Peter Burbach, 

   
 
Lianne Oosterhoff 

 
Thomas Röckmann  

 

 

 

Cc:  Gemeenteraad Bunnik - Raadsgriffier (griffiebunnik@bunnik.nl, hanankhairouni@bunnik.nl)   
Dhr P. Koning, Wijkvereniging Kromme Rijn (p.ckoning@freeler.nl) 
Dhr B. Jansen, Wijkvereniging Kromme rijn (bob.jansen01@kpnplanet.nl) 
Dhr J. Sterk, Raadslid P21 (j.sterk@bunnik.nl) 
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Bijlage: Geluidsdruk op zuidwest Bunnik 
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